《单词百科:matri是什么意思?matri怎么发音?matri的解释和用法》

英语单词matri是什么意思?matri怎么读?matri怎么发音?美加网为您整理了matri的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



matri的意思

1、马特里;马特尼;母亲

matri**的双语例句**

1. Juve's Alessandro Matri netted the only goal of the game, leaving the Nerazzurri's title hopes left severely dented.

尤文的亚历山德罗马特里净赚了游戏的唯一目标,离开国际米兰的夺冠希望留下严重 削弱。

2. Meanwhile, back in India, Matri Vision's Brahmins would do a separate moonstone prayer ritual for me, and I would need to fast until 4 p.m. on the day they performed it, which would take place in 60 days.

与此同时,60天后,马特里预言中心的婆罗门也将在印度为我举行单独的长月石祈祷仪式。祈祷当天,我要禁食至下午4点。

3. Based on sub-unitary matrix, presented the concept of generalized sub-unitary matrix, researched on its nature and come to certain new conclusions about generalized sub-unitary matri.

在次酉矩阵的基础上,给出了广义次酉矩阵的概念,并研究了广义次酉矩阵的一些性质,得出了广义次酉矩阵的若干新结论。

4. My father called and said that he had spoken with the counselor from Matri Vision and that a final step remained, which I could complete the next time I visited.

爸爸打电话来说,他跟马特里预言中心的顾问谈过了,只差最后一步了,我下次回家时可以完成。

- 5. " It was a nice win for us, we played really well and showed great focus for all of our goals," Matri told Sky Sport Italia.
- "这是一场漂亮的胜利,我们发挥的十分不错,每个进球都展现出我们对比赛高度集中的注意力,"马特里在接受《天空体育》采访时说道。
- 6. "It was a nice win for us, we played really well and showed great focus for all of our goals, " Matri told Sky Sport Italia.
- "这是一场漂亮的胜利,<mark>我们发挥的</mark>十分不错,每个进球都展现出我们对比赛高度集中的注意力,"马特里在接受《天空体育》采访时说道。
- 7. Soon after, just as predicted by Matri Vision, I met my next marital "opportunity," an Orthodox Jewish man three years younger, as improbable a match for me as my fianc é had been probable.

不久之后,就像马特里预言中心预测的那样,我遇到了我的下一个婚姻"机会",一个比我小三岁的正统犹太人,他很不像我的婚配对象,就像我曾经的未婚夫很像我的婚配伴侣一样。

以上是美加网为您整理的matri怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更 多关于matri的用法、mat

ri的释义、matri的相关详情请点击:<u>https://dict.tjgzz.com/matri</u>